
Sjömarkens Vägförening                PROTKOLL 

        ÅRSMÖTE 
        30 maj 2022 

        Idrottsgården 
 
Närvarande 22 personer  
 
 
Före mötet fanns Mikael Barsk från Tekniska kontoret Borås kommun på plats 
och informerade om deras arbete. Vi har ett avtal sedan 1974 som gäller de 
gator som fanns då. 
Han talade om vinterväghållning, Sjömarken har A, B och C gator. 
A gator är där bussar går, B gatorna har samma snöröjning som t.ex. 
Kungsgatan inne i Borås centrum. Vinterväghållningen är lika inom hela 
Borås kommun.  
Mikael pointerade att det endast halkbekämpas för fordon, gångtrafik är 
fastighetsägarens ansvar. 
Vidare talade Mikael om växtlighet i närheten av gator och vägar, det är 
fastighetsägarens ansvar att se till att växtligheten inte skymmer trafiken. 
Information om regler för växtlighet finns på kommunens hemsida, finns även 
på VF hemsida. 
Appen synpunkter-&felanmälan är bra att använda om det är något som 
avviker, lämnar man synpunkter får man alltid återkoppling inte säkert att man 
får det om man fel anmäler. 
Appen Synpunkts- och felanmälan Borås finns på boras.se och App Store 
och Google Play 
 
 
 
 

 
1.         Prövning att mötet kallats enligt stadgarna 

 

Kallelse hade stadgeenligt skett via annons i Borås Tidning, två söndagar. 
Därtill på vår hemsida och Facebook samt på anslagstavlor runt om i Sjömar-
ken 
 
 
 

2.          Fastställande av röstlängd 
 

20 st mötesdeltagare registrerade sig i röstlängd när de anlände till mötet. 
Röstlängden bifogas protokollet. 
 
 
 
 

http://boras.se/


3          Val av ordförande för stämman 
 

Ann-Christin Aldenmalm valdes till ordförande för stämman 
 
 

4.         Val av sekreterare för stämman 
 

Hans Hedlund valdes till sekreterare för stämman 
 
 

5.         Val av två justerare, tillika rösträknare 
 
 Rune Andersson och Åke Anderson valdes av mötet till justerare 
 
 

6.          Fastställande av dagordning 
 
Förslaget till dagordning godkändes. 
 
 
 

7.         Styrelsens och revisorernas berättelse för verksamhetsåret    
 2021-05-01 till 2022-04-30 

 
Verksamhetsberättelsen och revisionsberättelsen vilka även var upplagda på 
hemsidan gicks igenom och godkändes, lades därefter till handlingarna. 
 
 

8.         Ansvarsfrihet för styrelsen verksamhetsår 2021–2022 
 
Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsår 2021-05-01  
till 2022-04-30 
 
 

9.         Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmar 
 
Inga motioner har inkommit till stämman 
Finns däremot en mall på hemsidan som hjälp för att skriva motioner  
 
 
 

10. Ersättning till styrelse och revisorerna 
 
Ett prisbasbelopp 48 300 kr att av styrelsen fördela godkändes av stämman 
 



 
 
 
 
 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 
debiteringslängd  

 
Framlagda förslaget som även finns på hemsidan godkändes av stämman 
 
 
 

12. Val av styrelse och styrelseordförande 
 
Ordförande Peter Janosi (1 år) 
 
Styrelseledamöter: 
Tore Olofsson (kvarstår) 
Margareta Ryderman (2 år) 
Hans Hedlund (kvarstår) 
Carin Schlosser (2 år) 
Ann-Christin Aldenmalm (2 år) 
Fred Johansson (2 år) 
 
 
 

13. Val av revisorer, två stycken 
 
 
Fredrik Andersson (kvarstår) 
 
 

14. Val av Valberedning 
 
Ingen valberedning utsedd, brist på intresse 
 
 
 

15. Övriga frågor 
 

a. Hastighetsdisplay 
 
Har varit i gång på Alingsåsvägen, statistik finns på vår hemsida. 
Displayen kommer att flyttas längre ned mot centrum på Alingsåsvägen 
för att kunna mäta antalet fordon bättre (få med trafiken till och från 



förskolan) 
Det som är alarmerande är att 20% av fordonen som passerar kör för   

fort 

 

b. Växtlighet 
 
Växtlighet som skymmer trafiken är ett bekymmer för trafiksäkerheten. 
Det är fastighetsägarens ansvar att hålla ordning på växligheten, det 
finns information om detta på VF hemsida samt på Borås kommuns 
hemsida.  
Om dessa bestämmelser inte följs kan Borås kommun (Byggnads) 
utfärda vite. 
Finns dok ett problem kring park och skogsmark som Borås kommun 
äger där är det inte fastslagit vems ansvar för röjning är. Denna fråga 
förväntas vara löst i år. 
Bra att använda Borås kommuns app synpunkts- & felanmälan om man 
ser växtlighet som inte håller sig inom bestämmelserna. 
 
Ett annat problem är när växtligheten består av invasiva arter som t.ex. 
Parkslide vilka inte får tas bort hur som helst. 
Borås kommun håller på att inventera beståndet av invasiva arter. 
 

c. Vinterväghållning 
 
Det är Borås kommun som via Tekninska kontoret upphandlar 
snöröjning. 
Gatorna i Sjömarken är indelade i A, B och C gator. 
A gator halkbekämpas med salt övriga gator med flis, det 
halkbekämpas endast för fordon, gångtrafik är fastighetsägarens 
ansvar. 
B gator börjar plogas när det kommit 6 cm snö och skall vara röjda inom 
6 timmar. C gator börjar plogas när det kommit 10 cm och skall vara 
röjda inom 24 timmar, har man då otur kan det hinna komma mycket 
snö innan plogen kommer. 
 

d. Felparkeringar 
 
Finns möjlighet att övervakning från P-bolaget 

 
 

e. Farthinder, tillfälliga (sommarhalvåret) 
 
Frågan om tillfälliga farthinder ställs till Vägföreningen. Borås kommun 



tillhandahåller och sätter ut. Det är berörd fastighetsägaren som 
ansvarar och betalar kostnaden för dessa. 
 
 
 
 

16. Tid och plats för protokolljustering och tillhandahållande av 
 protokoll för medlemmar 

 
Protokollet mejlas ut för granskning av justerare, efter godkännande skrivs 
protokoll ut och signeras. 
Finns där efter tillgängligt på Sjömarkens vägförenings hemsida. 
 
 
 

17. Avslut av stämman 2021-05-01 till 2022-04-30 
 
Ordförande Ann-Christin Aldenmalm förklarade mötet avslutat 
 
Därefter avtackades den avgående ordföranden och mångårige styrelseleda-
moten Ulf Landegren med uppskattande ord, blommor och varma applåder. 
 
 
       
 
Sjömarken 30 maj 2022  
 
 
 
 
Hans Hedlund     Ann-Christin Aldemalm 
Sekreterare     Ordf. vid årsmöte 
 
 
 
 
Rune Andersson                      Åke Anderson 
Justeringsman      Justeringsman            


